
Norge brenner av milliarder unødvendig! 

Når skal det bli forstått at de milliardene Norge benytter på klimakutt tiltak er 
fullstendig bortkastet?
Når skal det bli forstått at dette driver man på med i Norge mens de store 
utslipps-nasjonene ikke gjør noen ting for å kutte? Der bygges det kullkraftverk 
over en lav sko.

Norges andel av utslippene ligger på nivået 0,11% av verdens totale utslipp. 
Reduksjon i Norges utslipp påvirker ikke verdens utslipp, totalen  i det hele tatt!

På toppen av det hele så kutter man i menneskenes utslipp som utgjør kun 4% 
av utslippene over året.
Og enda verre, CO2 i atmosfæren varmer ikke opp, den avkjøler! 

I tillegg til dette så lider man av den vrangforestilling at CO2 forurenser. CO2 
er livets gass. Er plantenæring som frigjør oksygen i prosessen. CO2 er ikke 
giftig!

Hvor mange milliarder har man brent av til nå uten effekt på klima?

Vi som vil ha en grønnere verden kutter ikke utslippene av klimagasser. 


